
 

 

Z Á P I S 
 

ze 7. jednání Komise školství, vzdělávání a demografie  
konané dne 11. 12. 2024 

  

 

Dne 11. 12. 2024 se uskutečnilo jednání Komise školství, vzdělávání a demografie zřízené Radou 

města Karlovy Vary. 
 

 Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, 5. patro 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:30 hodin a skončeno v 17:20 hodin 

Přítomni:  Mgr. Bc. Hana Žáková, Mgr. Radka Hodačová, Mgr. Vladimír Hůrka,  
  Mgr. Miroslav Peer, Ing. Vojtěch Zechner, Ph.D. 

Omluveni:  Daniela Bouzová, Helena Pourová 

Neomluveni:  / 

Hosté:  Martin Dušek – 1. náměstek primátorky 

  Ing. František Škaryd – vedoucí odboru 

  Bc. Dana Kohlíková – ředitelka DDM Karlovy Vary 

    

Program jednání: 

1. Schválení programu jednání 
2. Schválení zápisu z 6. jednání komise ze dne 30. 10. 2024 

3. Informace o fungování letních pobytových táborů  
4. Informace o výsledku konkursního řízení – 2. MŠ 

5. Různé 

 

Jednání zahájila a řídila předsedkyně komise Mgr. Bc. Hana Žáková.  

 

1. Schválení programu jednání   
 

Navržený program byl všemi přítomnými členy komise schválen. 
 

2. Schválení zápisu z 6. jednání komise ze dne 30. 10. 2024 

 

Zápis č. 6 / 2024 ze dne 30. 10. 2024 byl schválen v předloženém znění.  
 

Hlasování:  

pro:  Mgr. Bc. Hana Žáková, Mgr. Radka Hodačová, Mgr. Vladimír Hůrka,  
 Mgr. Miroslav Peer, Ing. Vojtěch Zechner, Ph.D. 

proti: nikdo 
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zdržel se:    nikdo 

 

Usnesení bylo přijato. 
 

3. Informace o fungování letních pobytových táborů  
 

Na jednání komise byla pozvána ředitelka DDM Karlovy Vary Bc. Dana Kohlíková. Ředitelka 
organizace informovala o aktuálním stavu táborových základen – Vladař u Žlutic a Studánka u 
Aše. Dále poskytla data o obsazenosti jednotlivých turnusů letních pobytových táborů za rok 
2024 a zodpověděla dotazy jednotlivých členů komise.  
1. náměstek primátorky Martin Dušek zhodnotil kapacitu a naplněnost jednotlivých turnusů 
letních táborů, v této souvislosti upozornil, že obsazenost dětmi s trvalým bydlištěm na území 
města Karlovy Vary je 46 %.  
Dále proběhla diskuze přítomných členů komise ohledně dalšího fungování táborových základen 
a komise se současně zabývala informacemi o uzavření táborové základny Studánka u Aše.  
 

Komise školství, vzdělávání a demografie vzala na vědomí informace o fungování letních 
pobytových táborů.  
 

4. Informace o výsledku konkursního řízení – 2. MŠ 

 

1. náměstek primátorky Martin Dušek a vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy  
Ing. František Škaryd informovali členy komise o průběhu a výsledku konkursního řízení na 
obsazení vedoucího pracovního místa ředitele/ředitelky 2. Mateřské školy Karlovy Vary, 
Krušnohorská 16, příspěvkové organizace. Následně proběhla diskuze členů komise. 
 

5. Různé, diskuze 

 

 Financování zájmových kroužků ve školách 

 

Předsedkyně komise v rámci diskuze otevřela téma poskytování a financování zájmových 
kroužků ve školách v návaznosti na DDM Karlovy Vary. Proběhla diskuze členů komise. 

 

Komise školství, vzdělávání a demografie se bude na příštích jednáních zabývat financováním 
zájmových kroužků ve školách.  

 

Termín příštího jednání komise byl stanoven na den 22.01.2025 od 15:30 hodin v zasedací 
místnosti Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 21, 5. patro. 

 

Dne: 12.12.2024 

 

Zapsala:  Ing. Kateřina Vaňková, tajemnice komise  _____________________ 

              

         _____________________ 

              Mgr. Bc. Hana Žáková  

                 předsedkyně komise 


